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even bellen na persconferentie.

Verzonden met BlackBerry Work(www_blackberry.com)

van:EEN)" EE @minvws.nl>
Verzonden: 19 mrt. 2020 17:18

Naar:‘EE<BCEES @minvws.nl>
Cc;IIEC Tis 11>Onderwerp: in vervolg op bic

Dag [EAP]

In btch kwam het testen en het geluid van de medische microbioclogen aan de orde. Daar zou ik bij jou op terugkomen.
NVVM heeft een taskforce met Mediq cs en grote bedrijven gevormd deel voor de inkoop deels voor de verspreiding. Qua inkoop

snappen ze belang van brede inkoopcentrum wel (mits voldoende aandacht voor specificaties voor testen). Qua verdeling

worstelen ze erg met alle dilemma’s die daarbij horen.

Voorziet ‘jouw’ inkoopcentra ook in de verdeling van deze schaarse (test) middelen? Of loopt dat allemaal via de ROAZ’en? Hun

concrete vraag is of hun gezamenlijke taskforce daar niet een doorslaggevende rol in kan spelen?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e @minvws.n/

5.1.2e


